Eens zwak altijd zwak

Wie tijdens het bieden een zwakke hand heeft aangegeven, kan niet
opeens sterk worden.

Dit geldt zowel voor de openaar als de antwoorder .

Eens zwak blijft dus zwak.
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Met 1 SA heeft oost een zwaktebod gedaan.



Hij blijft het verdere biedverloop gevangen tussen zes en negen
punten.

Met 3 # geeft oost geen kracht aan, maar vertelt dat hij liever 3 # dan
2 ¥ speelt.

West heeft daar niets meer aan toe te voegen. Dus Pas.
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Ditmaal heeft oost met zijn tweede bod tot maximaal negen punten
gelimiteerd.

Wests 2 SA is vervolgens een uitnodiging voor 3 SA en toont dus 16 -
17 punten.

Met een zwakker spel zal de openaar passenop 2 ©.

Oost wenst niet op de uitnodiging in te gaan, maar prefereert een
troefcontract boven 2SA.

Met 3 & geeft hij aan naast een lange hartens ook een volwaardige
klaverkleur bezit.

2 ® kon oost niet bieden vanwege de vierde
kleuronventie.
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Hier heeft west zich met zijn 2 ® rebid gelimiteerd tot maximaal 14
punten.

Ook hier toont 3 # dus geen extra kracht, maar extra distributie.

Direct 3 # over 2 ¢ beloofd een sterker spel.



